

## 大连化物所因公出访事前公示表

出访人团组成员基本信息:			
姓名	部门		职务
秦建华	1807组		研究员
出访国家或地区	韩国	顺访国家或地区	无
出访任务	参加第19届国际微全分析系统会议技术执行委员会会议		
出国预算	9000元		
经费来源	<input type="checkbox"/> 课题组 _____ <input type="checkbox"/> 研究所 _____ <input type="checkbox"/> 国外资助单位 <u>μTAS 2015组委会</u> <input type="checkbox"/> 其他资助单位 _____		
开始日期	2015年6月17日	结束日期	2015年6月21日
往返路线	大连-首尔-大连		
<b>主要日程安排:</b> 2015年6月17日 离开大连，到达首尔 2015年6月18日-20日 参加第19届国际微全分析系统会议技术执行委员会会议 2015年6月21日 离开首尔，到达大连			
<b>邀请单位介绍:</b> 国际微全分析系统会议(μTAS)是国际微纳流控研究领域的系列国际会议，涵盖材料、电子、与生物系统多个领域，至今已成功举办18届。第19届国际微全分析系统会议(μTAS 2015)将于2015年10月25日-10月29日在韩国庆州市举行。鉴于我所秦建华研究员在微流控芯片领域的多年研究经验，μTAS会议特邀请其担任技术执行委员会成员，任期为2012-2015年。μTAS 2015会议的技术执行委员会会议将于2015年6月18日-20日在韩国首尔召开。			

下附：邀请信



The 19<sup>th</sup> International Conference on  
**Miniaturized Systems for Chemistry and Life Sciences**

October 25 – 29, 2015  
Hwabaek International Convention Center (HICO), Gyeongju, KOREA

---

## Invitation Letter

April 10, 2015

Professor Jianhua Qin  
Associate Editor of Lab on a Chip  
Director of Microfluidics Research Center  
Dalian Institute of Chemical Physics, Chinese Academy of Sciences  
P. R. China  
jhqin@dicp.ac.cn

Dear Professor Jianhua Qin,

On behalf of the organizing committee of the 19<sup>th</sup> International Conference on Miniaturized Systems for Chemistry and Life Sciences (MicroTAS 2015) which will be held from October 25 to 29, 2015 at Hwabaek International Convention Center (HICO), Gyeongju, Korea, it is great honor to invite you as a **ETPC Member** of the Organizing Committee. The purpose of this conference is to provide opportunities for various researchers and engineers worldwide to present their pioneering works and to share their ideas in the field of miniaturized systems for chemistry and life sciences. During the conference, significant advancements in all aspects of research, development, and applications will be covered and discussed in presentations.

It would be our honor if you can accept the invitation to be a ETPC Member of the MicroTAS 2015. The ETPC Meeting will be held from **June 18 to 20 in Seoul, Korea**. More detailed schedule with the **ETPC meeting** will be announced soon. We sincerely believe that your participation as ETPC member would be invaluable to the success of the conference.

We are looking forward to hearing from you at your earliest convenience.  
If you need further information, please feel free to contact us.

Best regards,

Je-Kyun Park  
Conference Chair of MicroTAS 2015  
Professor, KAIST